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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok feltenn i
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„Terveznek-e a változást?”
címmel .

A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Szovjetunió és Magyarország között államközi megállapodás jött létre a rendszerváltás t
megelőzően nyugdíjak fizetéséről . Ezen megállapodás értelmében azon személyek, aki k
áttelepülnek Magyarországra és felveszik a magyar állampolgárságot, annak ellenére úgy
válnak jogosulttá a nyugdíjra, hogy egy napot sem dolgoztak Magyarországon .

A nyugdíjkassza folyamatos pénzügyi problémákkal küzd, ezért érdekes, hogy megsz űnt a
Szovjetunió, így egy olyan harmadik ország volt állampolgárainak fizetünk nyugdíjat,
amellyel nincs államközi szerződésünk .

Ez a kérdés több ezer embert érint, akik közül sokan lehetnek olyanok, akik életvitelszerűen
nem tartózkodnak Magyarországon, így szabálytalanul veszik fel a magyar nyugdíjat .

Információm szerint jelentős pénzösszegr ől lehet szó, ezért kérdezem, hogy a fenteb b
megjelölt tárgykörnek tervezik-e a felülvizsgálatát, illetve az ellenőrzések kiterjesztését ?

Várom megtisztelő válaszát .

Helyben

Miskolc, 2012 . március 2 .
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